



August 24, 2020

Mr. Yves Giroux  
Parliamentary Budget Officer  
Office of the Parliamentary Officer  
99 Bank Street, 9<sup>th</sup> Floor  
Ottawa, ON  
K1A 0A9

Dear Mr. Giroux:

**Re: Information Request IR0521**

Please see attached, in response to your request dated August 11, 2020, for additional details regarding measures in response to COVID-19.

We believe the attached documents provide all the information that you have requested. Please do not hesitate to contact me at (613) 808-2560 if you require any further assistance.

Yours sincerely,

Nick Leswick

c.c. Antoine Brunelle-Côté, Assistant Secretary to the Cabinet, Privy Council Office



August 24, 2020

Monsieur Yves Giroux  
Directeur parlementaire du budget  
Bureau du directeur parlementaire du budget  
99 rue Bank, 9<sup>e</sup> étage  
Ottawa (Ontario)  
K1A 0A9

Monsieur

**Objet: Demande d'information IR0521**

En réponse à votre demande du 11 août 2020, vous trouverez ci-joint des documents comprenant de plus amples renseignements concernant les mesures relatives à la COVID-19.

Nous croyons que les documents ci-joints renferment tous les renseignements demandés. Pour toute autre requête, n'hésitez pas à me contacter au 613-808-2560.

Veillez agréer, Monsieur Giroux, mes salutations distinguées.

Nick Leswick

c.c. Antoine Brunelle-Côté, secrétaire adjointe du Cabinet, Bureau du Conseil privé